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verslag vergadering 
 

datum:  ............................ 5 juli 2022 

uur:  .................................. 20u – 22.20u 

locatie:  ............................ Dorpzicht 1 

aanwezig:  ............... Hilde Filliers, Jan Van Riel, Monique De Temmerman, Lucienne Cavens, Paul Van Nylen, 

Bob Peeters, Nadine Bovyn, Christiane Martens, Frederika Houwelijckx, Linda Mulder, 

Sally Djiba, Rita Stevens, Gabby Van Dyck 

verontschuldigd:  ..... Ingrid Van Tillo, Erik Fuhlbrügge, Olivier Rul, Josiane Frans, Jean Coen 

verslag door:  ........... Inne Clinckers

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

Het verslag wordt goedgekeurd, maar de wereldraad formuleert hierop nog wel één aanvulling bij punt 4.2: en-

kel Hilde is naar de inspiratiedag geweest. 

 

PUNT 2. MEDEDELIGEN VANUIT HET COLLEGE 

- inleefreis Bohicon 28 februari-10 maart: vertegenwoordiging vanuit CBS nog te bepalen 

 

PUNT 3. VARIA 

- herschilderen 'imker' cabine nr. 47 te Zoersel Achterstraat: voorlopig gepland op 16 of 17 juli 

- katern Zoerselmagazine ‘fair trade’: Jan bezorgt de gevraagde info tegen 15/7.  

- jongeren in Bohicon: ook hierover komt een artikel in het Zoerselmagazine 

- Sally heeft power point gemaakt van het project in Senegal: te agenderen op volgende wereldraad 

- Crucea ontving de financiële middelen voor het project ‘noodhulp Oekrainse vluchtelingen in Roeme-

nië’ 

- project jongeren in Roemenië: tot nu toe nog geen initiatief voor uitwisselingsreis (mikken hiervoor op 

Euro-Zoersel 2023) 

- Afrikaans tuinfeest Lageweg 60 in Halle-Zoersel: maaltijd op voorhand te reserveren: akkoord met pro-

jectsubsidie – max. 750 euro mits voorleggen facturen  

 

PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

PUNT 4.1 PARKPLEZIER 

Eerder werden over deze avond afspraken gemaakt met o.a. de organisatoren Parkplezier, maar er is nog 

maar amper reclame over gemaakt. De communicatie is niet helemaal gelopen zoals het hoort. Dit is een aan-

dachtpunt voor een volgende editie! BBQ vervangen door hapjes verkopen in de loop van de avond? Patrick 

Etienne gebeld tijdens vergadering en wil niet enkel hapjes geven. Aan Kaat werd gevraagd met hen contact 

op te nemen.  

Er wordt fotoreeks (te bezorgen jpeg) opgemaakt over de Zoerselse projecten 2020-2021 met naam project en 

waarover het gaat. 

De muziekgroep is oké. De organisatoren hebben al iemand om salsa-initiatie te geven.  

Komt er een stand van Oxfam? Ja, met een beperkt aanbod.  

Erik zou 10 vlaggenmasten voorzien hebben (te checken!). Liggende de vlaggen zelf ook bij hem? En de we-

reldbol?  
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Jan Van Riel en Paul mogen door het bestuur doorgegeven worden als contactpersoon voor Parkplezier (Kaat 

De Gruyter).  

 

PUNT 4.2 OEKRAINSE VLUCHTELINGEN 

Het oorspronkelijke idee was om een zondagnamiddagactiviteit te organiseren om hen een zondags gevoel te 

geven. Het was niet de bedoeling om er iets groots van te maken. Met dank aan Ivan en Jan werd ondertussen 

al een initiatief genomen. Er is rond het doorganghuis in de Kerkhoflei een spontane groep vrijwilligers ontstaan 

en er werd met hen al samengezeten. Het is niet evident om de doelgroep af te bakenen. Op dit ogenblik wordt 

gedacht aan alle aan Zoersel toegewezen Oekraïense vluchtelingen en de medewerkers die hierbij al actief 

hebben meegeholpen (buddy’s, vrijwilligers, tolken,…). Dat zou neerkomen op +- 100 deelnemers. Alternatief is 

een open event voor iedereen met hapjes i.p.v. BBQ, maar moeilijk haalbaar.  

Het Antoontje zou voor de BBQ kunnen en mogen gebruikt worden. Traiteur Sigrid zal hiervoor een offerte op-

maken.  

Oekrainse vluchtelingen zullen gratis kunnen deelnemen, de anderen 8 euro/kind en 15 euro/volwassenen. Het 

negatieve saldo wordt gedragen door de wereldraad. Marieke stuurt de uitnodigen uit.  

Goed initiatief! Het zou 13/8 mogelijk zijn. 

 

PUNT 4.3 ZOERSELE PROJECTEN 

- CHEF: Zij hebben hun goedkeuring gekregen, maar nog geen financiële middelen ontvangen. Het bestuur 

vraagt dit naar bij de dienst financiën.  

- nieuwe aanvraag ingediend voor een project in GAMBIA: financiële steun voor bouw nieuwe klaslokalen 

NEMA-foundation: De betalingen zullen rechtstreeks aan de aannemer gebeuren. Het streefdoel is klassen 

klaar tegen september 2023. De wereldraad keurt het project goed, maar vragen de projectverantwoorde-

lijken in ruil hiervoor wel om iets van sensibilisering te doen voor de wereldraad met groter engagement 

voor activiteiten wereldraad.  

 

PUNT 4.4 11.11.11 

Hilde is naar inspiratiedag gegaan. Er waren ongeveer 40 deelnemers, maar wel weer geen jongeren. Het jaar-

thema klimaatrechtvaardigheid werd toegelicht. Hierover werd een film vanuit de Filipijnen getoond. Het thema 

is opgezet vanuit de tegenstelling tussen de klimaatlijders en de klimaatvervuilers (waaronder wij vallen). Van-

uit 11.11.11 helpen bij de financiering van de aanpak van de klimaatproblemen bij de klimaatlijders. Naast de 

klassieke wenskaarten ed. wordt ook gedacht aan paraplu’s, zadelhoezen, wasknijpers, regenponcho’s. Hier-

over wordt nog verder overlegd. Op 23 oktober is er een klimaatmars in Brussel. De projectwebsite is klimaatlij-

ders.be en voor vrijwilligers surfen naar ‘11.11.11 voor vrijwilligers’.  

In Zoersel vinden we voorlopig nog voldoende vrijwilligers om deze actie verder te organiseren zoals anders. 

Wat met de scouts van Zoersel? Vragen of er van hen nog een initiatief komt naast de deur-aan-deur verkoop? 

Hilde neemt begin augustus met hen contact op. De bestelling van het financieel materiaal mag na de volgende 

wereldraad in september.  

 

VOLGENDE VERGADERING 

6 september om 20 uur in zaal Dorpszicht in de bib  

 

Op de agenda: 

1. goedkeuring verslag 

2. mededelingen uit het college 

3. varia 

4. parkplezier: evaluatie 

5. BBQ Oekriaine 

6. kerstmarkt/Kerstmarkt 

7. stedenband 

8. 11.11.11 

9. project Sally in Senegal (beamer) 

 


